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Aktuelle saker  
 
 
Saksopplysningar: 
 
 
Framlegg til vedtak: 
Orienteringane vert tekne til vitande. 
 
Formannskapet - 108/2018 
 
FS - behandling: 
Det vart orientert om følgjande: 
· Ordførar orienterte frå KS-samling sist torsdag og fredag, der Stortingsbenken vart orientert 

om utvikling og status Blom Fiskeoppdrett AS 
Har fått tilbod om å møte Hordalandsbenken til våren. 

· Byvekstavtale - nytt forhandlingsmøte i dag 
Løfte opp forhandlingane til styringsgruppa. 

· Arbeid starta i Nordhordlandspakken, undergang på Holme 
Sølvi Knudsen ville ha svar på om det er sett i gang andre prosjekt i Nordhordlandspakken. 
Det vart svara at det starta opp arbeid på Radøy, men det trengs dispensasjon før oppstart. 
Reguleringsplan for andre prosjekt er Fosse-Moldekleiv som vert lagt ut på høyring. 
Dei fleste prosjekta er på reguleringsplannivå. 

· Har hatt møte med BOF om restaurering av komandantboligen på Håøy 
BOF ser på dette som sitt neste store prosjekt. Ventar på positiv tilbakemelding frå 
Miljødirektoratet og staten. 
BOF vil ta arbeidet med opparbeiding av straum, vatn, avlaup og vidare drift. 

· Sigmund Larsen meiner at det er for for lite politisk engasjement i heving av ubåten ved 
Fedje. Folk må få ei føling med at ting vert gjort 
Ordførar og Nils Marton Aadland sa at det er teke mange initiativ opp mot Stortinget.  Har 
arbeidd tverrpolitisk - der ikkje alt er referert i aviser. 
Silje Sæterstøl poengterte og at det ikkje er aktuelt å dekke til utbåten. 
Ordførar sa at Arbeiderpartiet ber om nye runder, og er heilt klar på at kvikksølvet må opp. 

· Ordførar har vore i møte med Politirådet 
Resurssituasjonen i politiet er vanskeleg og Nordhordland lensmannskontor har hatt store 
kutt. 
Regionrådet vil arbeide vidare med saka. 



 

 

 
 
FS -  vedtak: 
Orienteringane vert tekne til vitande. 
 
 
 
 
 
 


